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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:150 Krisstöd till handelsbolag

Handelsbolag och kommanditbolag har precis som tidigare personer med 
enskild firma hamnat i kläm när de ekonomiska krisstöden har tagits fram. För 
dem med enskild firma var det först när Moderaterna drev på som det till slut 
blev något krisstöd som de kunde ta del av i någon större utsträckning.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

 

Delar ministern den angivna problembilden och dess allvar, och hur 
vill ministern i så fall lösa detta?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-18
Besvaras senast
2020-12-02


